
Problematická cesta Pekarové s delegací.
Kvůli Rusku a Číně se muselo přistávat
- CZ24 News | 24. března 2023

ČESKO: Předsedkyně dolní komory Markéta Pekarová Adamová (TOP 09) se v Asii, kam
zavítala, setká s nejvyššími představiteli Jižní Koreje a Tchaj-wanu. Na cestě ji doprovází
delegace podnikatelů a poslanců. Píše o tom mimo jiné server Tn.cz.

Na soulském vojenském letišti delegaci vítali představitelé korejské letecké společnosti Korean
Air. V delegaci je mimo jiné také bývalý premiér Mirek Topolánek. Kromě něj jsou v delegaci také
zástupci Sněmovny, ministerstev či Pražského hradu. Z týmu spolupracovníků Petra Pavla je v
delegaci Otakar Foltýn.

„Jedná se o největší podnikatelskou delegaci za posledních pět let,“ řekla v pondělí pro server
iDnes.cz Pekarová Adamová. Delegace bude mít podle ní okolo 150 členů.
V sobotu delegace zamíří z Jižní Koreje na Tchaj-wan. Cestou do Jižní Koreje musel vládní speciál
třikrát mezipřistávat – v Bahrajnu, indické Bombaji a v Ho Či Minově městě ve Vietnamu. O
problémech na cestě informoval i zpravodaj Deníku Luboš Palata, který hovořil o tom, že české
parlamentní delegaci trval let dlouho kvůli problémům s Ruskem i Čínou.
„Museli jsme se vyhnout Rusku, nad kterým se nesmí létat,“ uvedl zdroj z delegace.
Pekarová Adamová se o svůj program podělila na twitteru.

„Energetika, vodíkové technologie, bezpečnostní spolupráce. Hlavní témata mého dnešního jednání s
předsedou Národního shromáždění. Jižní Korea patří mezi nejvýznamnější investory v ČR a
prohlubovat vzájemnou spolupráci je pro naši zemi zásadní,“ zmínila Pekarová Adamová.

Energetika, vodíkové technologie, bezpečnostní spolupráce. Hlavní témata mého
dnešního jednání s předsedou Národního shromáždění ��.

Jižní Korea patří mezi nejvýznamnější investory v ČR a prohlubovat vzájemnou
spolupráci je pro naši zemi zásadní. pic.twitter.com/U04Va8EIiB

— Markéta Pekarová Adamová (@market_a) March 23, 2023
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